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Vragen over vaarrooster Waterbus 
 
 
Datum: 3 januari 2022 
 
 
 
 
Geacht college, 
 
Uit de informatie over de implementatie van de waterbusdienstregeling door Blue Amigo die u de raad 
met de RIB van 9 november stuurde, blijkt dat de afvaarten vanaf de Hooikade naar Zwijndrecht in de 
wintermaanden niet plaatsvinden. We hebben in u in de Commissie Fysieke Leefomgeving van 23 
november gevraagd om te onderzoeken of het mogelijk is om de avonddienstregeling te verlengen, 
met name in de zomerperiode. We hebben echter verzuimd nadere vragen te stellen over het vervallen 
van het halte Hooikade in de wintermaanden. Graag stellen we daarom alsnog de volgende vragen. 
 
1. Is het college betrokken geweest bij het besluit om in de winter de Hooikade niet aan te doen? Zo 

ja, wat is uw inbreng daarbij geweest? 
2. Bent u het met ons eens dat het wegvallen van deze verbinding in de wintermaanden de reisduur 

flink kan verlengen voor bijv. scholieren, winkelend publiek, bezoekers van het ASz in 
Zwijndrecht en anderen die geen auto hebben of die liever niet gebruiken? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, bent u het met ons eens dat dit ongewenst is uit het oogpunt van toegankelijkheid van beide 
steden en het stimuleren van het OV? 

3. Ziet u mogelijkheden om hier nader met de provincie en/of Blue Amigo over te overleggen om tot 
een oplossing van dit probleem te komen en bent u bereid die mogelijkheden te benutten? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Hartelijke groet, 
 
 
Frans-Bauke van der Meer 
Kitty Kruger 
fractie GroenLinks 
 


